
 
 
 

Ohlasy studentů na hru Dr. Zdědil a pan Zdražil  
 
  
Hra se mi moc líbila. Byla velmi reálná, všechny situace by se mohly klidně stát i v běžném životě. 
Potvrdilo se nám, že je opravdu dobré mít alespoň nějakou finanční rezervu a snažit se správně 
hospodařit s penězi, protože nikdy nevíme, co se stane zítra. Teď ještě většinu problémů řeší rodiče, 
ale jednou budeme i my a myslím si, že je to skvělá zkušenost si něco takového vyzkoušet. 
  
Simona Růžičková E2.B 
 

 

S hrou jsem byla naprosto spokojená a hrozně moc mě bavila. Hru bych doporučila i ostatním 

studentům, protože každý má jiné ekonomické myšlení a každý by danou situaci vyřešil jinak. A to 

se mi na tom nejvíc líbilo. 

 
Eliška Sokolová E2.B 

 

Hra se nám moc líbila.  Zjistili jsme jak moc důležité je se správně starat o finance a co vše dokáže 

ovlivnit finance rodin a jedinců. 

 Jiří Okoš E1.B 

  

 Dnešní akce se nám líbila, vyzkoušely jsme si, jak funguje chod domácnosti a naučily jsme se, jak 

zacházet s penězi. Určitě bychom si to rády někdy zopakovaly. 

 rodina Procházkovi - Maňurová, Jordánková, Stehlíková E1.B 

  

Program se nám líbil. Zjistili jsme, že umíme spořit. Naučili jsme se toho hodně. 

 Erika Kolářová E1.B 

 

Dobrý den, program se nám líbil. Zjistili jsme, že se opravdu vyplatí mít pojištění a také, že celkem 

umíme spořit. 

Adéla Kopečková E1.B 

 

 


